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Aan:   College van Burgemeester en Wethouders 
  Postbus 600 
  6460 AP Kerkrade 
 
Van:   SP Kerkrade 
  Kaardebol 26 
  6467HV Kerkrade 
 
Betreft:   Vragen artikel 38 inzake bezuinigingen domein burger 
 
Antwoord:  Schriftelijk 
 
Datum:   16-05-2025 
 
 
Beste college, 
 
Inleiding: 
De SP heeft de volgende vragen over de voorstellen bezuinigingen domein burger.  
In de voorstellen wordt gesproken, (pag. 6 domein burger) dat er  “In de begroting 2025 al een forse bezuiniging van €50.000,- 
op de exploitatiebijdrage voor de Parkstad Limburg Theaters N.V. is doorgevoerd. Met ingang van 2026 komt daar nog eens 
forse bezuiniging bovenop. Deze bezuiniging is structureel in de meerjarenbegroting verwerkt.” 
Aangezien we noch de bezuiniging van 2025 noch de meerjaren bezuinigingen terugzien in de begroting van 2025. (Ook niet in 
die van 2024 en 2023).  
De exploitatiebijdrage voor het PLT is zowel in de begroting van 2024, alsook in die van 2025 op 866.000 euro gesteld.  
In de begroting van 2023 is gesteld dat er in 2024 t/m 206 891.000 zou worden uitgekeerd (i.v.m. o.a. hogere energiekosten). Dit 
is blijkbaar later bijgesteld naar de oude exploitatiebijdrage, die dus ondanks de inflatie nooit is bijgesteld.  
We nemen aan dat hiermee niet de forse bezuiniging bedoeld wordt, waar in het citaat hierboven naar wordt verwezen.  
Vragen: 

1) Kunt u aangeven, op welke pagina in de begroting van 2025, we deze bezuinigingen van 50.000 en meer terug kunnen 
vinden?  

 
2) Hoe hoog is die ‘forse bezuiniging voor 2026’, die structureel in de meerjarenbegroting zou zijn verwerkt? En waar 

(graag pag. aanduiden) in de meerjarenbegroting, is dat bedrag te vinden?  
 

3) Waarom legt u ons de plannen voor een totale wegbezuiniging van het PLT voor, als dit zoals we in de begrotingen van 
2024 en 2025 hebben kunnen lezen, van cruciaal belang is - door u zelfs het culturele knooppunt van de stad genoemd 
- voor de centrumplannen?  

 
4) Heeft de wethouder contact gehad met het PLT over deze voorstellen? Zo ja, graag een verslag van die gesprekken. 

Indien dat er niet is, dan een samenvatting van hetgeen er besproken is door de wethouder.  
 

5) Is er met het PLT al gesproken over de bezuinigingen voor 2025? Zo ja, wanneer was dat en om welk bedrag ging/gaat 
het uiteindelijk? 

 
6) Is er met het PLT al gesproken over mogelijke bezuinigingen voor 2026 en later? Zo ja, over welke bedragen is er dan 

gesproken en wanneer vond dat gesprek plaats? 
 
Dan hebben we nog een vraag m.b.t. de productie van het theaterspektakel “Het geluk van Limburg”: 

7) We hebben begrepen dat diverse gemeenten hebben bijgedragen aan de productie het geluk van Limburg. Wat was de 
bijdrage van de gemeente Kerkrade voor deze productie? 

 
Alvast dank voor de antwoorden, 
 
Namens de SP fractie, 
Marianne Laumann, fractievoorzitter 
Drs. Carin Wevers, raadslid 


